

M. Archambault déclare qu'il va modifier son opinion de manière à demander au Conseil l'autorisation de payer des acomptes à ladite Compagnie pour la confection de ses trottoirs permanents en asphalte Seysell.

Adjournement.

RAOUL BOLTE,
Secrétaire.

COMMISSION SPECIALE re "MONTREAL LIGHT, HEAT & POWER CO."

Compte rendu de l'assemblée du 10 septembre

Sont présents: MM. les échevins L.-A. Lapointe, président, Laviolette, Yates, Larivière, Clearihue, Mercier, Lévesque, David, M. Martin, Gallery, Dagenais et Robillard.

Sont aussi présents: MM. les échevins J.-B.-A. Martin, Major, Ward, Marin, Guay, Stearns, Couture et Carter.

1.—Est soumis et lu un rapport du surintendant du service de l'Eclairage sur les différentes propositions contenues dans la communication de la Compagnie "Montreal Light, Heat & Power", en date du 20 août dernier: (Voir ce rapport à la page 827 du présent numéro de la *Gazette Municipale*.)

Le surintendant de l'Eclairage explique le contenu de son rapport, et il attire l'attention spéciale de la Commission sur des points qui ne sont pas mentionnés dans les conditions soumises par la Compagnie.

Après discussion, et après certaines questions posées au surintendant par les membres de la Commission, M. l'échevin Lévesque propose, et il est

Résolu: Que le rapport du surintendant de l'Eclairage soit reçu; et que soit présenté au Conseil un rapport lui soumettant les offres et conditions soumises par la Compagnie "Montreal Light, Heat & Power", ainsi que le rapport du surintendant du service de l'Eclairage à ce sujet, et informant le Conseil que, quant aux conditions initiales auxquelles la Compagnie "Montreal Light, Heat & Power" entend établir l'échelle de prix pour le gaz d'éclairage et de chauffage, dite Echelle mobile de Londres, ou "London Sliding Scale", cette Commission a décidé d'écrire aux directeurs de la Compagnie afin d'obtenir les renseignements nécessaires, et qu'elle fera rapport sur cette question dans le plus court délai possible, le tout conformément aux instructions du Conseil.

Il est aussi

Résolu: De demander à la Compagnie "Montreal Light, Heat & Power" les conditions initiales sur lesquelles elle entend établir l'échelle de prix pour le gaz d'éclairage et de chauffage, dite Echelle mobile de Londres, ou "London Sliding Scale", et de la prier de fournir ces renseignements dans le plus bref délai possible.

Adjournement.

Z.-S. MELOCHE,
Secrétaire.

CONSEIL MUNICIPAL

ASSEMBLEE MENSUELLE DU 14 SEPTEMBRE

ORDRE DU JOUR

REGLEMENTS

1. 3^{me} lecture d'un règlement abrogeant le règlement No. 299 *re pain*. (Martin, M.) (17 *Fev*—*imprimé*.)
2. 1^{re}, 2^{me} et 3^{me} lectures d'un règlement à l'effet d'établir un fonds de pension pour les employés municipaux. (Gadbois.) (21 *Fév.*—*imprimé*.)
3. 2^{me} et 3^{me} lectures d'un règlement à l'effet d'établir une bibliothèque publique. (Mercier.) (21 *Fév.*—*imprimé*.)
4. 2^{me} et 3^{me} lectures d'un règlement *re* bibliothèque technique. (Lévy.) (2 *Mars.*—*imprimé*.)

Mr. Archambault stated he would modify his opinion so as to ask Council for authority to pay accounts to the said Company for the laying of their Seysell asphalt permanent sidewalks.

Adjourned.

RAOUL BOLTE,
Secretary.

SPECIAL COMMITTEE re MONTREAL LIGHT, HEAT & POWER CO.

Report of meeting held the 10th of September.

Present: Ald. L. A. Lapointe, chairman, Laviolette, Yates, Larivière, Clearihue, Mercier, Lévesque, David, M. Martin, Gallery, Dagenais and Robillard.

There were also present: Ald. J. B. A. Martin, Major, Ward, Marin, Guay, Stearns, Couture and Carter.

1.—Submitted and read a report from the superintendent of the Light Department on different proposals contained in the communication from the Montreal Light, Heat & Power Co., dated the 20th August last (See the said report on page 827 of the present issue of the *Municipal Gazette*.)

The Light superintendent explained the contents of his report, and drew the Committee's attention particularly to points which were not mentioned in the conditions submitted by the Company.

After discussion, and after certain questions having been put to the superintendent by members of the Committee, Ald. Lévesque moved, and it was

Resolved: That the report of the superintendent of the Light Department be received and that a report be made to Council submitting the offers and conditions submitted by the Montreal Light, Heat & Power Co., as well as the report of the superintendent of the Light Department in this connection, and informing Council that, regarding the initial conditions on which the Montreal Light, Heat & Power Co., intends to establish a scale of prices for the lighting and heating by gas known as the "London sliding scale," this Committee has decided to write the directors of said Company in order to obtain necessary information, and that the Committee will report thereon within the shortest possible delay, the whole according to instructions of Council.

It was also

Resolved: That the Montreal Light, Heat & Power Co. be asked what would be the initial conditions on which they intend to establish a scale of prices for lighting and heating by gas, known as the "London sliding scale" and to request the said Company to furnish their information within the shortest possible delay.

Adjourned.

Z. S. MELOCHE,
Secretary.

CITY COUNCIL

MONTHLY MEETING OF THE 14th SEPTEMBER

ORDER OF THE DAY.

BY-LAWS

1. 3rd reading of a by-law to repeal by-law No. 299 *re bread*. (M. Martin). (17th *Feby*—*printed*)
2. 1st, 2nd and 3rd reading of a by-law to establish a civic pension fund. (Gadbois). (21st *Feby.*—*printed*.)
3. 2nd and 3rd reading of a by-law for the establishment of a public library. (Mercier). (21st *Feby.*—*printed*.)
4. 2nd and 3rd reading of a by-law *re* technical library. (Lévy). (2nd *March*—*printed*.)